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                                                ARC EXPANSION CONTINUES WITH KEY HIRES IN REGULATORY,  FINANCE & ADMINISTRATION

                       
                    

                    
                                                
                            
                                Saint John, New Brunswick – ARC Canada is announcing its next round of new hires in its Canadian operations with continued job creation in the Province of New Brunswick. The technology company announced new hires in regulatory, finance and administration.

                            
                        

                                                
                            
                            ARC Canada welcomes Ms. Paula Creary to the role of Regulatory Affairs Senior Specialist. With a bachelor’s degree in Science from the University of New Brunswick and a diploma in Nuclear Medicine from the New Brunswick Community College, Ms. Creary brings over 20 years of experience in the Canadian nuclear industry including significant experience with the Canadian Nuclear Safety Commission (CNSC) to her role with ARC Canada. “After years of working in Ontario, I am thrilled to be working in my hometown with a company that is not only providing a clean energy solution for Canada but strengthening economic development in the province of New Brunswick.” Ms. Creary is now focused on the second phase of Vendor Design Review (VDR) for ARC Canada and is playing a key role on a team of senior regulatory specialists working collaboratively with the Engineering team and external stakeholders.

ARC Canada welcomes Ms. Tammy Fifield to the role of Financial Analyst. Ms. Fifield is a local Chartered Professional Accountant having obtained a Business Technology Diploma with a major in Accounting from the New Brunswick Community College (Saint John Campus). After working in the industry for five years, Ms. Fifield received her Certified General Accountant designation and later received her Chartered Accountant designation in 2009. With over thirty years of experience in the field, Ms. Fifield has joined the ARC Canada team to oversee its financial management. “It is an honour to be working amongst people who operate with such a high level of professionalism and respect for their work. Having grown up in Saint John, it is amazing to see ARC Canada providing New Brunswickers with opportunities in innovative clean energy solutions.”

ARC Canada welcomes Ms. Anita Duplessis to the role of Executive Assistant. A graduate from the New Brunswick Community College with a diploma in Business Technology, Ms. Duplessis brings over 20 years of administrative experience to the role which includes the support of onsite engineering. In addition, Ms. Duplessis has assisted with academic coordination between industry and the University of New Brunswick and once held a role as Specialist in Project Administration and Governance responsible for budget management, project governance and portfolio reporting. “When the opportunity to work for ARC Canada presented itself, I did not hesitate. I am thrilled to work for company that is focused on providing affordable, clean energy and creating employment opportunities in my home province.”

With a strong team taking shape, ARC Canada will be adding to its office footprint in Uptown Saint John in January 2022. In addition, the company is looking forward to its third annual Supply Chain Event in Spring of 2022. Registration details will be provided in the New Year.

 

About ARC Clean Energy Canada Inc.

ARC Clean Energy Canada Inc. (ARC Canada) is a clean energy technology company developing an advanced Small Modular Reactor (SMR) offering inherently safe, reliable, and economical carbon free power that deals with waste for both on-grid and industrial applications. ARC Canada has established its Head Office in Saint John, New Brunswick with a goal of promoting business and economic development within Canada. ARC Canada envisions the creation of a sustainable supply chain delivering economic growth, well-paying supply chain jobs and the opportunity for New Brunswick and Canada to take a lead in the advanced Small Modular Reactor technology field.

More information is available online at www.arcenergy.co

MEDIA INQUIRIES:

Carol Lynn Landry

clandry@arcenergy.co

 

 

ARC CANADA POURSUIT SON EXPANSION EN EMBAUCHANT DES PERSONNES CLÉS DANS LES DOMAINES DE LA RÉGLEMENTATION, DE LA FINANCE ET DE L’ADMINISTRATION

 

Saint John (Nouveau-Brunswick) — Continuant dans sa lancée de création d’emplois au Nouveau-Brunswick, ARC Canada annonce un nouveau cycle d’embauche pour ses activités canadiennes. L’entreprise technologique a fait savoir qu’elle avait engagé de nouvelles personnes pour des postes en réglementation, en finance et en administration.

ARC Canada souhaite donc la bienvenue à Paula Creary, nouvelle spécialiste principale des affaires réglementaires. Détenant un baccalauréat ès sciences de l’Université du Nouveau‑Brunswick et un diplôme en médecine nucléaire du New Brunswick Community College, Mme Creary apporte à ses fonctions au sein d’ARC Canada un bagage d’expérience de plus d’une vingtaine d’années dans l’industrie nucléaire canadienne, notamment une grande expérience auprès de la Commission canadienne de sûreté nucléaire (CCSN). « Après avoir travaillé en Ontario pendant des années, je suis ravie de pouvoir travailler dans ma ville natale au sein d’une entreprise qui fournit une solution d’énergie propre au Canada et qui renforce de surcroît le développement économique au Nouveau-Brunswick. » Mme Creary concentre maintenant ses efforts sur la deuxième phase de l’examen de la conception d’un fournisseur (ECF) pour ARC Canada et elle joue un rôle clé dans l’équipe de spécialistes principaux de la réglementation qui travaillent en collaboration avec l’équipe d’ingénierie et les acteurs externes.

ARC Canada souhaite aussi la bienvenue à Tammy Fifield, nouvelle analyste financière. Comptable agréée de la région, Mme Fifield détient un diplôme en technologie des affaires avec concentration en comptabilité du New Brunswick Community College (campus de Saint John). Après avoir œuvré dans l’industrie pendant cinq ans, elle a obtenu son titre de comptable générale accréditée, puis celui de comptable agréée en 2009. Possédant de plus de 30 ans d’expérience dans le domaine, elle s’est jointe à ARC Canada afin d’en superviser la gestion financière. « C’est un grand honneur de travailler parmi des gens qui ont un sens aigu du professionnalisme et qui respectent autant leur travail. Puisque j’ai grandi à Saint John, je trouve formidable de constater qu’ARC Canada offre à la population du Nouveau-Brunswick de nouvelles possibilités dans les solutions novatrices d’énergie propre. »

Enfin, ARC Canada souhaite la bienvenue à Anita Duplessis, nouvelle adjointe de direction. Diplômée en technologie des affaires au New Brunswick Community College, Mme Duplessis apporte plus de 20 ans d’expérience en administration à ses nouvelles fonctions, dont le soutien à l’ingénierie sur le terrain. Dans le cadre de ses fonctions antérieures, elle a appuyé la coordination entre l’industrie et l’Université du Nouveau-Brunswick. De plus, elle a déjà occupé un poste de spécialiste en administration et en gouvernance de projet, voyant à la gestion de budget, à la gouvernance de projet et aux rapports associés au portefeuille. « Quand l’occasion de travailler pour ARC Canada s’est présentée à moi, je n’ai pas hésité. Je suis ravie de travailler pour une entreprise qui veut fournir de l’énergie propre et abordable et créer des possibilités d’emploi dans ma province natale. »

Forte d’une solide équipe de mieux en mieux définie, ARC Canada compte agrandir ses bureaux dans le centre-ville de Saint John en janvier 2022. Elle est également impatiente de présenter la troisième édition annuelle de l’événement sur la chaîne d’approvisionnement au printemps 2022. Les détails concernant les inscriptions seront communiqués au prochain exercice.

 

À propos d’ARC Clean Energy Canada inc.

ARC Clean Energy Canada inc. (ARC Canada) est une entreprise de technologie axée sur l’énergie propre. Elle est en train de mettre au point l’ARC-100, un petit réacteur modulaire (PRM) avancé qui offre une énergie sans carbone, intrinsèquement sécuritaire, fiable et économique, en plus de traiter les déchets. ARC Canada a établi son siège social à Saint John, au Nouveau-Brunswick, dans le but de promouvoir le développement économique et des entreprises au Canada. ARC Canada envisage la création d’une chaîne d’approvisionnement durable qui sera porteuse de croissance économique, des emplois bien rémunérés dans la chaîne d’approvisionnement et la possibilité pour le Nouveau-Brunswick et le Canada d’être des chefs de file de la technologie des petits réacteurs modulaires.

De plus amples renseignements sont offerts en ligne, à l’adresse www.arcenergy.co.

MÉDIAS :

Carol Lynn Landry

clandry@arcenergy.co
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